
 

Zápis č. 8 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 25. 11. 2024 

 
Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   18:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Václav Paleček, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml., Ing. Petr Hrubý, 

Rudolf Červený 

Omluven: Ing. Jaroslav Zábranský 

Hosté:   - 

Zapisovatel:   Radim Šupka  

Ověřovatelé zápisu:  Rudolf Červený, Václav Paleček 
 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno 5 zastupitelů, zastupitel Ing. Jaroslav Zábranský je 

omluven. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  
 

NÁVRH PROGRAMU: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Smlouva o zřízení věcného břemena č. CB – 014330055980/020 - DVK 

4. Schválení návrhu od společnosti ČEVAK a.s. pro Vodné na rok 2025 

5. Schválení návrhu od společnosti ČEVAK a.s. pro Stočné na rok 2025 

6. Schválení návrhu rozpočtu obce pro rok 2025 

7. Schválení cen svozu komunálního odpadu pro rok 2025 a poplatků obci pro rok 2025 

8. Informace o došlých nabídkách odkupu obecních pozemků u obce Nedabyle a schválení 

dalšího postupu 

9. Schválení žádosti o příspěvek na činnost Spolku Filipovec pro rok 2025 

10. Schválení žádosti o příspěvek na činnost SDH Doubravice 2025 

11. Schválení žádosti o zakoupení nového sušáku na hadice pro SDH Doubravice 

12. Schválení obecné závazné vyhlášky Požárního řádu a zrušení č.1/2023 

13. Různé 

a. Nákup tenisové sítě na hřiště 

b. Informace o akci „Rozsvícení vánočního stromu“ na návsi a nákupu nové výzdoby 

c. Informace o pořádné akce „Mikulášská besídka“ pro děti 

d. Informace o tradiční akci „setkání seniorů“ v obci 

 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů): 

14. Schválení nabídky na výměnu kabelu mezi bodem VO 1/24 a 1/25 

15. Schválení nabídky na opravu vpusti a odtoku u F. Nováka 

16. Informace provoz Hospody 

17. Návrh rozpočtu SMO POMALŠÍ 2025 

18. Žádost o příspěvek na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizace Nová Ves 

19. Řešení neoprávněného zásahu do vozovky na obecní komunikaci 500/1 

 

 

 

Bod č. 1. Zahájení 
Starosta Radim Šupka zahájil 8. zasedání Zastupitelstva obce Doubravice v 18:00 a přivítal 

všechny přítomné. 

 

 

Bod č. 2. Schválení programu 



 

Starosta Radim Šupka přednesl zastupitelům navržený program. Navrženým 

zapisovatelem zápisu č. 8 je Tereza Suchá. 

 
 
Návrh usnesení č.1/8/2024:  

Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku a zapisovatele.  

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 3. Smlouva o zřízení věcného břemena č. CB – 014330055980/020-DVK 

Zastupitelstvo projednalo a schválilo záměr zřízení věcného břemene na pozemku par.č. 579/3 v 

k.ú. Staré Hodějovice. Věcné břemeno s firmou E.GD. Zřizuje se jednorázová náhrada ve výši                

3 700,- Kč. 

 

Návrh usnesení č.2/8/2024:  

Schválení smlouvy o zřízení věcného břemena č. CB – 014330055980/020-DVK. 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 2/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 4. Schválení návrhu od společnosti ČEVAK a.s. pro Vodné na rok 2025 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka a zastupitelé projednali předložený návrh 

od společnosti ČEVAK a.s. Návrh je přílohou zápisu ZO. Dle návrhu kalkulace dvousložkové ceny 

vodného pro skupinu obcí Nedabylsko, na rok 2025, zpracovaného společností ČEVAK a.s., 

vycházejí ceny vodného na 43,28,-Kč bez DPH, což je cena navýšená oproti roku 2024 o 1,18,-Kč 

bez DPH. Nájem na rok 2025 je navržen od společnosti ČEVAK a.s. ve výši 162.000, -Kč, stejná 

částka jako v roce 2024. Pevná složka vodného bez DPH 408,00,-Kč/m3, stejná cena jako v roce 

2024. 

Návrh usnesení č. 3/8/2024:  

Schválení navrhované ceny vodného na rok 2025: 

• pohyblivá složka vodného bez DPH  43,28,-Kč/m3 

• pevná složka vodného bez DPH        408,- Kč 

• nájemné ve výši     162 000,- Kč 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 3/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 5. Schválení návrhu od společnosti ČEVAK a.s. pro Stočné na rok 2025 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka. Se zastupiteli projednali předložený 

návrh od společnosti ČEVAK a.s. Návrh je přílohou zápisu ZO. Výše stočného na rok 2025 je 

kalkulována na 39,59 Kč/m3 bez DPH, stejná částka jako v roce 2024. Nájem za kanalizaci na 

rok 2025 je od společnosti ČEVAK a.s. navržen ve výši 49.350, -Kč, což je o 11.350, -Kč více než 

v roce 2024. 

 

Návrh usnesení č. 4/8/2024:             

Schválení navrhované ceny stočného na rok 2025 ve výši 39,59 Kč /m3 bez DPH a nájemné za 

kanalizaci ve výši 49.350, -Kč 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 



 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 4/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

Bod č. 6. Schválení návrhu rozpočtu obce pro rok 2025 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Každý zastupitel obdržel návrh rozpočtu 

pro rok 2025. Další návrhy zastupitelů, které vyplynuly z diskuze, byly zpracovány do návrhu 

rozpočtu na rok 2025 a případně upraveny. 

 

Návrh rozpočtu: 

• Příjmy: 8.892.224, -Kč 

• Výdaje: 9.253.605, -Kč 

• Financování:  - 361.381, -Kč  

 

Návrh rozpočtu je schodkový a bude financován z úspor minulých období. Návrh rozpočtu na rok 

2025 je přílohou tohoto zápisu. Plánovaným závazným ukazatelem jsou celkové výdaje po 

konsolidaci, ostatní údaje v návrhu rozpočtu mají informativní charakter. 

 

Návrh usnesení č. 5/8/2024:  

Schválit návrh rozpočtu na rok 2025 (přílohou je rozpracování návrhu rozpočtu): 

• Příjmy: 8.892.224, -Kč 

• Výdaje: 9.253.605, -Kč 

• Financování:  - 361.381, -Kč  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 5/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 7. Schválení cen svozu komunálního odpadu pro rok 2025 a poplatků 

obci pro rok 2025 
Starosta obce Radim Šupka přednesl, že ceny za komunální odpad pro rok 2025, by bylo vhodné 

ponechat v stejné výší. Nedošlo ke zdražování od spol. Marius Pedersen, a tím místním občanům 

může zůstat poplatek za odpady 660,- Kč a za psa 200,- Kč. Vývoz komunálního odpadu bude 

probíhat 1x za 14 dní (lichý týden v pondělí), papír a plasty (1x za 4 týdny ve čtvrtek dle 

rozpisu). Předpisy s rozpisem obdrží občané Doubravice na konci roku. 

 

Návrh usnesení č. 6/8/2024:  

Schválení poplatku za komunální odpady 660,- Kč, poplatek za psi 200,- Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 6/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 
Bod č. 8. Informace o došlých nabídkách odkupu obecních pozemků u obce 

Nedabyle a schválení dalšího postupu 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitel obce o všech obdržených nabídkách, které dorazili 

do ukončení termínu podání. Zastupitelé se nyní dohodli na postupu, a to oslovení právního 

zástupce, který zkontroluje došlé nabídky, připraví kupní smlouvy pro jednotlivé zájemce. Obec 

zatím zjistí stav řízení na Stavebním úřadě v ČB, v jaké fázi je rozdělení pozemků podle nového 

GP. 

 

Návrh usnesení č. 7/8/2024:             

Schválení oslovení právního zástupce a přípravy kupních smluv. 

 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 



 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 7/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 9. Schválení žádosti o příspěvek na činnost Spolku Filipovec pro rok 
2025 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Zastupitelé došli k projednání žádosti 

o finanční příspěvek na činnost spolku Filipovec v roce 2025, který je přílohou tohoto zápisu.   

 

Návrh usnesení č. 8/8/2024:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje žádost o příspěvek na činnost Spolku Filipovec pro rok 

2025. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 8/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 10. Schválení žádosti o příspěvek na činnost SDH Doubravice 2025 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele obce o obdržené žádosti o příspěvek na činnost 

SDH Doubravice v roce 2025. Zastupitelé nabídku posoudili a souhlasí, aby SDH Doubravice 

pořídilo nové věci dle předložené žádosti. 

 

Návrh usnesení č. 9/8/2024:             

Schválení příspěvku na doplnění vybavení zásahové jednotky obce. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 9/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 
Bod č. 11. Schválení žádosti o zakoupení nového sušáku na hadice pro SDH 

Doubravice 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele obce o obdržené žádosti o zakoupení sušáku na 

hadice pro SDH Doubravice. Byl vybrán přímo i typ, který by byl pro SDH Doubravice vyhovující. 

Jednalo by se o věž na sušení hadice od WF Metal v provedení LITE za cenu 260.000, -Kč s DPH.  

 

Návrh usnesení č. 10/8/2024:             

Schválení žádosti o zakoupení nového sušáku na hadice pro SDH Doubravice. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 10/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 12. Schválení obecné závazné vyhlášky Požárního řádu a zrušení 

č.1/2023 
Starosta Radim Šupka, informoval zastupitele, že důvodem vydání obecně závazné vyhlášky je 

doporučení Františka Šinka z SDH Doubravice. Tato nová obecně závazná vyhláška byla zaslaná 

ke schválení a případným připomínkám na HZS Jihočeského kraje, tyto připomínky byly 

zapracovány a je tedy připraveno ke schválení.  

 

Návrh usnesení č. 11/8/2024:             



 

Schválení nové Obecně závazné vyhlášky obce Doubravice Požárního řádu. A zároveň 

touto vyhláškou zrušit obecně závaznou vyhlášku č. 1/2023 Požární řád ze 3.4.2023 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 11/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 13. Různé 

a) Nákup tenisové sítě na hřiště 

Starosta Radim Šupka zastupitele informoval o žádosti od zastupitele Ing. 

Jaroslava Zábranského na koupi tenisové sítě od spol. Pokorný sítě s.r.o., kde cena 

sítě je okolo cca 2.500, -Kč. 

 

Návrh usnesení č. 12/8/2024: 

Schválení nákupu tenisové sítě na hřiště 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. 

Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 12/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

b) Informace o akci „Rozsvícení vánočního stromu“ na návsi a nákupu 

nové výzdoby 

Starosta Radim Šupka zastupitele informoval, že dne 08.12.2024, proběhne akce 

„Rozsvícení vánočního stromu“ Na vánoční strom, byla pořízená nová vánoční 

výzdoba v ceně 59 948,34, -Kč. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

c) Informace o pořádné akce „Mikulášská besídka“ pro děti 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitelé o pořádání akce Mikulášské besídky 

pro děti. Celou akci si vezme na starost úřednice Tereza Suchá. Akce se bude 

konat 2.12.2024 od 16:30 v sále na Filipovci. Letos i s krátkým divadelním 

představením. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

d) Informace o tradiční akci „setkání seniorů“ v obci 

Starosta obce Radim Šupku informoval, že 15.12.2024 proběhne klasické setkání 

seniorů v sále na Filipovci. Akce se ponese v duchu vánoční atmosféry.  

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 14. Schválení nabídky na výměnu kabelu mezi bodem VO 1/24 a 1/25 
Základní informace k bodu přednesl pan starosta Radim Šupka, který zajistil nabídku na výměnu 

kabelu mezi bodem VO 1/24 a 1/25. Nabídka od firmy E.ON Energy Solutions, s.r.o. IČO: 

19803443, celková cena 93.355,90, -Kč bez DPH. Zastupitelé si nabídku prostudovali a souhlasí 

s realizací celé akce 
 

Návrh usnesení č. 13/8/2024:             

Schválení nabídky na výměnu kabelu mezi bodem VO 1/24 a 1/25. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 



 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 13/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
Bod č. 15. Schválení nabídky na opravu vpusti a odtoku na komunikaci 566/1  
Základní informace k bodu přednesl pan starosta Radim Šupka, který zajistil nabídku na kompletní 

výměnu vpusti a odtokového kanálu. Nabídka od firmy DOPRAVNÍ STAVBY HP Bohemia IČO: 

25161601, celková cena 132.730,19, -Kč bez DPH. Zastupitelé si nabídku prostudovali a souhlasí 

s realizací celé akce. Na stavbu bude dohlížet zastupitel Václav Paleček.  

 
Návrh usnesení č. 14/8/2024:             

Schválení nabídky na opravu vpusti a odtoku na komunikaci 566/1. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 14/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 

Bod č. 16. Informace provoz Hospody 
Starosta obce Radim Šupka informoval o záměru Lucky Ribárové ukončit současné provozování 

hospody na Filipovci k 31.1.2025. Je proto nutné začít hledat nového zájemce o provoz hospody. 

Starosta byl pověřen úkolem najít nového provozovatele. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 17. Návrh rozpočtu SMO POMALŠÍ 2025 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval, že jsme 

obdrželi návrh rozpočtu SMO Region Pomalší na rok 2025. Zastupitelé berou rozpočet na vědomí. 

Návrh rozpočtu je přílohou zápisu. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 18. Žádost o příspěvek na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizace 

Nová Ves 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval o žádosti 

o příspěvek na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizací Nová Ves. Obrací se s požadavkem o 

finanční podporu na nákup matek, léčiv, aplikačních prostředků a mezistěn pro místní organizaci 

včelařů ve výši 10.000 Kč pro rok 2025. Zastupitelé se dohodli na příspěvku ve výši 6.000 Kč. 
 
Návrh usnesení č.15/8/2024:  

Schválení příspěvku na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizací Nová ves ve výši 6.000 Kč pro 

rok 2025. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 15/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 19. Řešení neoprávněného zásahu do vozovky na obecní komunikaci 

500/1 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval o 

prošetření neoprávněného a nepovoleného zásahu do vozovky na komunikaci 500/1. Po osobním 

řešení s panem Řimnáčem bylo dohodnuto, že bude držet záruku na provedenou opravu vozovky 

v délce 5 let. 



 

 

 

Návrh usnesení č.16/8/2024: 

Souhlas s řešením a opatřením držení záruky za strany pana Řimnáče na provedenou opravu 

vozovky na komunikaci 500/1 v délce 5 let. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 5 (Radim Šupka, Václav Paleček, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 16/8/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 20:00. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 27.11. 2024 


